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Abstract (en)
[origin: WO2018188836A1] The invention relates to a toilet cistern (1) comprising a wall (2) forming a substantially rectangular water tank (3). A
supply line (5) is guided through the wall (2) and used to fill the water tank (3). A shut-off valve (7) is arranged in the supply line (5), said shut-
off valve cooperating with a disabling device (8) that triggers the shut-off valve (7) when a disabling level (14) is reached in the water tank (3). An
injector (15) is arranged in the water tank (3) in a space (13) above the disabling level (14). The outlet (16) of the injector (15), on the outflow side,
leads out of the water tank (3).

Abstract (de)
Ein WC-Spülkasten (1) mit einer Wandung (2), die einen im Wesentlichen quaderförmigen Wasserbehälter (3) formt. Durch die Wandung (2) ist
ein Zulauf (5) geführt, mit welchem der Wasserbehälter (3) befüllbar ist. In dem Zulauf (5) ist ein Absperrventil (7) angeordnet, welches mit einer
Abschaltvorrichtung (8) zusammenwirkt, die bei Erreichen eines Abschaltfüllstandes (14) in dem Wasserbehälter (3) das Absperrventil (7) auslöst. In
dem Wasserbehälter (3) ist in einem Bauraum (13) oberhalb des Abschaltfüllstandes (14) ein Injektor (15) angeordnet. Der abströmseitige Ausgang
(16) des Injektors (15) ist aus dem Wasserbehälter (3) herausgeführt.
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